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15 AZ 178 
 

 
Digitalisering Archief 
 
Motie van de fractie van CDA 
Eerste indiener motie: Mark Wintjes 
 
De gemeenteraad van de gemeente Wijchen in openbare vergade-
ring bijeen op 10 december 2015. 
 
De gemeenteraad, gehoord de beraadslaging, 
 
overwegende, dat 
 
 Er diverse redenen genoemd zijn als oorzaak voor de digitali-

sering van het archief: Wijchen21 (m.n. pijler informatise-
ring), de verhuizing naar het Rabobankkantoor of de bedrijfs-
voering (zie bijlage) 

 Het voor het CDA Wijchen belangrijk is dat het digitaliseren 
van het archief ten laste wordt gebracht van het juiste budget 

 
constaterende dat  
 het CDA Wijchen van mening is dat de verhuizing naar het 

Rabobankkantoor de veroorzaker is van de kosten voor de di-
gitalisering van het archief. 

 De kosten dan ook betaald zouden moeten worden uit het in-
vesteringskrediet dat beschikbaar is gesteld voor de verhui-
zing naar het Rabobankkantoor (€ 9.013.000,-). 

 
Roept het college op,  
 
 Om uiterlijk voor de start van de verbouwing van het gemeen-

tehuis te komen met een nieuw risicoprofiel met bijpassend 
budget voor de post onvoorzien.  

 Mocht deze post onvoorzien groter zijn dan € 100.000 
(€ 800.000 - € 700.000) de raad dan middels een beslisnota 
een aantal alternatieven voor te leggen waarmee de post on-
voorzien in lijn gebracht wordt met het risicoprofiel binnen het 
projectbudget. Alsdan dient ook het budget voor het digitalise-
ren van het archief, zijnde € 700.000 teruggestort te worden 
in de Algemene Reserve. 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Namens de fractie van CDA Wijchen 
Mark Wintjes 
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Bijlage bij motie vreemd aan de orde van de dag 15 AZ 178  
ingediend door het CDA op 10 december 2015  
 
13 AZ 298:  
De raad heeft op basis van deze beslisnota budget vrijgemaakt voor 
de huisvesting van de ambtelijke organisatie op de huidige locatie. 
 
14 AZ 076: 
De raad heeft op basis van deze beslisnota de voorkeur uitgespro-
ken voor verdere uitwerking van plan B: Rabobankgebouw als defi-
nitieve huisvestingslocatie. Over het archief staat er het volgende te 
lezen in 14 AZ 076: 
De archiefruimte in plan A is fors groter dan in plan B: 310 ten op-
zichte van 160 m2. De vraag is of – zeker op de wat langere termijn 
– we wel zoveel archiefruimte nodig hebben. Ons streven is om in 
2018 de digitaliseringsslag voor een belangrijk deel te hebben afge-
rond. Dan is ook veel minder archiefruimte nodig. Bij eventuele ver-
traging van die digitaliseringsslag kunnen we desgewenst tijdelijk 
archief opslaan bij een professionele, externe partij in de buurt. 
 
15 AZ 116: 
De raad heeft op basis van deze beslisnota op 21 mei 2015 besloten 
akkoord te gaan met de verhuizing van de ambtelijke organisatie 
naar het bestaande kantoor van de Rabobank in Wijchen.  
De raad heeft bij de behandeling van 15 AZ 116 per amendement 
besloten dat de totale investeringskosten het investeringskrediet 
van € 9.013.000,- niet zullen overschrijden. 
 
Begroting 2016: 
Bij de begrotingsbehandeling van 5 november 2015 is gesproken 
over de incidentele post “digitaliseren”. Op basis van het Amende-
ment 5 van het CDA Wijchen is door de burgemeester aangegeven 
dat: “De gevraagde € 700.000 in de begroting heeft niets te maken 
met het masterplan, maar is bedoeld voor het digitaliseren van het 
archief. Hierdoor hoeft niet meer teruggevallen te worden op pa-
pier. Het is een enorm bedrag, maar dit zou voldoende moeten zijn. 
Binnen Wijchen 21 zijn hiervoor geen middelen beschikbaar.” (pagi-
na 13 Conceptverslag openbare raadsvergadering 5 november 
2015)  
 
15 AZ 178: 
In het Masterplan informatievoorziening Gemeente Wijchen (15 AZ 
178 b, pagina 10), Herijking 2015 staat onder “Digitaal werken” dat 
op basis van nieuwe inzichten, de volgende onderdelen worden toe-
gevoegd: Planmatig en gestructureerd digitaliseren van bestaande 
archieven, op basis van business cases. Centraal gestuurd met be-
hulp van deskundigheid DIV. Dit vereenvoudigt de verhuisopgave. 
Plateau 4. 
Tijdens de informatie avond over deze nota is desgevraagd door het 
hoofd van de afdeling verklaard dat het digitaliseren van het archief 
niet in het oorspronkelijke Masterplan was opgenomen, omdat er 
toen nog niet verhuisd hoefde te worden. 
 
In het persbericht van het college van vrijdag 4 december 2015 
wordt als reden voor het digitaliseren van het archief de digitale 
overheid 2017 benoemd. (Wetgeving is in 2013 aangekondigd.) 


